
Z á p i s č. 6/2009 
ze 6. zasedání vedení sekce OB, které se konalo dne 3. 10. 2009 v Ostružně 

 

Přítomni:  Petr Klimpl, Libor Slezák, Jindřich Kořínek, Zdeněk Zuzánek, David Aleš 
  Zdenka Králová, Kristýna Skyvová, Jan Netuka, Jan Potštejnský, Radek Novotný 
  Jednání řídil předseda sekce OB P. Klimpl 
 

Program:  1. Aktuální informace  
2. Kontrola úkolů  
3. Hodnocení činnosti české reprezentace v OB v roce 2009, hodnocení výsledků MS 2009  
4. Výběrové řízení na trenéra juniorské reprezentace OB a na vedoucího dorosteneckého výběru 

OB na roky 2010 - 2011  
5. Seznam rozhodčích 1. třídy na rok 2011  
6. Informace komisí 
7. Různé  
 

1/6  Aktuální informace 
- průběh soutěží OB 
- výsledky Světového poháru v OB 
- informace z jednání P ČSOB dne (mezinárodní činnost, ekonomická situace, vyhlášení o-ankety, 

začlenění trailu, tisková konference, stanovy ČSOS, logo ČSOS, plnění usnesení VH, plán přípravy 
reprezentace na rok 2010 – ekonomické zajištění) 

Vedení sekce: 
 a)  ukládá soutěžní komisi ve spolupráci s kluby připravit náměty na pořádání mezinárodních akcí 

v OB v ČR do roku 2015     T: 31. 10. 2009   O: Klimpl 
 b) ukládá soutěžní komisi, zabývat se usnesením VH ČSOB 2008 ve věci hostování veteránů v závodech 

štafet       T: 22. 11. 2009  O: Klimpl 
 c)  ukládá komisi reprezentace ve spolupráci s šéftrenéry RD a JRD zpracovat plány přípravy 

jednotlivých reprezentačních družstev včetně rozpočtu a seznamu reprezentantů, včetně členů 
realizačního týmu      T: 15. 19. 2009  O. Zuzánek 

 
2/6 Kontrola plnění úkolů 

Všechny úkoly byly splněny 
 
3/6 Hodnocení činnosti české reprezentace v OB v roce 2009, hodnocení výsledků MS 2009 

Šéftrenér reprezentace OB Radek Novotný předložil písemně zprávu o výsledcích české reprezentace 
OB 2009 a hodnocení činnosti reprezentace v OB v roce 2009; ústně je doplnil dalšími poznatky. Sezóna 
byla úspěšná, vyvrcholením bylo získání zlaté medaile Dany Brožkové na MS v OB v Maďarsku. Na 
druhé straně je ale spousta nevyužitých dalších šancí na výborný výsledek. K dalším pozitivum patří: 
špičkové štafetové představení obou našich týmů; prokazatelnou schopnost řady našich závodníků 
připravit se a útočit na nejvyšší příčky; hluboký lidský rozměr činu fair play ze strany naší mužské 
štafety; akceptování stávajícího českého týmu v prostředí absolutní světové špičky, evokované 
přístupem a výkonností našich závodníků; postup všech závodníků z kvalifikací do finále MS. V diskuzi 
byly vyjasněny některé otázky perspektivy týmu.  
Vedení sekce: 
a) bere na vědomí hodnocení činnosti české reprezentace v OB v roce 2009  a zprávu o výsledcích 

české reprezentace OB 2009 
b) zvláště oceňuje zisk zlaté medaile Dany Brožkové, čin fair-play Michala Smoly při závodě štafet i 

další umístění našich závodníků v první desítce na MS  
c) děkuje šéftrenéru Radkovi Novotnému, celenému realizačnímu týmu i reprezentantům ČR za 

reprezentaci ČR na MS 2009 a za odvedené výsledky v průběhu celého rok 
d) navrhuje P ČSOB vyplatit odměny závodníkům podle vypsaného sazebníku  
e) doporučuje P ČSOB vyplatit odměnu šéftrenérovi Radkovi Novotnému za podíl na dosažených 

výsledcích reprezentace OB v roce 2009 



 
4/6 Výběrové řízení na trenéra juniorské reprezentace OB a na vedoucího dorosteneckého výběru OB na 

roky 2010 – 2011 
 Místopředseda sekce OB Libor Slezák informoval, že do vypsaného výběrového řízení na šéftrenéra 

juniorské reprezentace OB na roky 2010 – 2011 se přihlásil jediný kandidát Jan Potštejnský; na 
šéftrenéra dorosteneckého výběru OB na roky 2010 – 2011 nikdo.  

 Jan Potštejnský okomentoval písemně předložený plán přípravy JRD na rok 2010 jako koncepci další 
činnosti JRD do dalších let. Poté odpověděl na dotazy k realizaci celé přípravy. Hlasování vedení sekce 
3 pro, 2 proti. 
Vedení sekce: 
a) doporučuje P ČSOB jmenovat Jana Potštejnského šéftrenérem juniorské reprezentace OB na rok 

2010 a 2011 (do 31. 8. 2011) 
b) ukládá vypsat druhé kolo výběrového řízení na šéftrenéra dorosteneckého výběru OB na roky 2010 – 

2011 T: 6. 10. 2009   O: Slezák 
 
5/6 Seznam rozhodčích 1. třídy na rok 2011 
 Vedoucí skupiny rozhodčích Jan Netuka předložil vedení sekce OB seznam rozhodčích 1. třídy na rok 

2011. O některých navržených jménech proběhlo hlasování.  
 Doporučuje se zapracovat do soutěžních dokumentů, aby nedošlo na celostátních závodech k možnosti 

spojení funkce HR a stavitele tratí. 
 Vedení sekce: 

a) schvaluje na návrh skupiny rozhodčích seznam rozhodčích 1. třídy na rok 2011 
b) ukládá zveřejnit seznam rozhodčích na stránkách ČSOB (odpovídá Klimpl) a doplnit do seznamu 

rozhodčích (odpovídá Netuka) T: 6. 10. 2009 
 
6/6 Informace komisí 
 Soutěžní komise: 
 Změna kalendáře 2010: 
  18. – 19. 9.  Mistrovství ČR na klasické trati                                       SJI 

25. 9.        Mistrovství ČR štafet                                                    PGP 
26. 9.        Mistrovství ČR klubů a oblastních výběrů žactva PGP 

 Metodická komise:  
- bude rekonstrukce stránek metodické komise 
- hledá se místo na seminář T a R 
Komise talentované mládeže: 
- setkání trenérů mládeže a dorostu (30. – 31.10.) 
Mediální komise: 
- příprava propagačního videa OB 
Komise rozvoje OB: 
- informace o Dnech orientace v přírodě 
Vedení sekce: 
a) bere na vědomí informace komisí 

 
7/6 Různé 

- školení R3 a T3 v oblastech 
- nespokojenost se stavbou motýlku při finále M ČR na klasice 
- nespokojenost s jednáním Libora Zřídkaveselého při nominaci na JEC 
 

 
Zapsal: Petr Klimpl, předseda sekce OB 
Pardubice 3. 10. 2009 
 
Další schůze vedení sekce bude dne 21. 11. 2009 


